
 

 

Z Á P I S 
 

 

z 14. jednání komise sportovní a tělovýchovy, konané dne 15.12. 2011  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Dne 15. 12.   2011 se uskutečnilo jednání komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

 
Místo jednání: zasedací místnost v 5. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21 

 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno ve 13:00 hodin a skončeno v 15:30 hodin 

 

Přítomni:             p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka 

Peřina. Ing. Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf, Ing. 

Vojtěch Seidl, 

  

Omluveni: / 

Neomluveni:  / 

 

Hosté:   /  
 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Stanovení preferovaných sportů ve městě 

4. Žádosti o dotace na rok 2012 

5. Sportovec roku 2011 

6. Různé  

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček.  

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

3. Stanovení preferovaných sportů ve městě 

 

Členové komise diskutovali na téma preferovaných sportů ve městě Karlovy Vary.  K návrhu 

parametrů nikdo z členů neměl žádné výhrady či připomínky. Stanovením konkrétních sportů do 

programu dlouhodobé podpory se budou členové komise zabývat na dalších jednáních komise STv.  
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pro:      p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina. 

Ing.Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Vojtěch Seidl, 

  

proti:  nikdo 

zdržel se:  nikdo 

 

 Usnesení bylo přijato. 

 

 

4. Žádosti o dotace 2012 

 

Komise STv pročetla všechny žádosti o dotace.  

o Z  žádostí vyřadila: 

 žádost č. 24 -  Irena Klingorová 

 žádost č. 46 – Roman Blažek 

 tajemnice komise STv odepíše těmto žadatelům, že mohou o 

dotaci požádat přes občanské sdružení se sídlem v Karlových 

Varech 

 žádost č. 6 – Aeroklub Karlovy Vary o.s. - nejedná se o podporu sportu 

a  mládeže 

 žádost č. 34 – Letecké akrobatické centrum – nejedná se o podporu 

sportu a  mládeže 

 žádost č. 43 –  Paintball klub Karlovy Vary – nejedná se  o podporu 

sportu a  mládeže 

 žádost č. 44 – Paintball klub Karlovy Vary – nejedná se o podporu 

sportu a  mládeže 

 žádost č. 47 – Royal Golf – jedná se o investiční dotaci 

 žádost č. 61 - Sportovní krasobruslařský klub o.s. – nesplnění termínu 

odevzdání žádosti a neúplné vyplnění žádosti 

 žádost č. 64 – Svaz mažoretek ČR – nejedná se o sportovní činnost,             

žadatel může požádat radu města o dotaci na významné akce 

 žádost č. 87 – X team BaNo - nesplnění termínu odevzdání žádosti 

 tajemnice komise STv odepíše těmto žadatelům z jakého 

důvodu byla jejich žádost vyřazena z dotačního řízení  
 

pro:      p. Roman Maleček, Ing. Josef Janů, p. Jan Keprta, Ing. Václav Sebera, pí Jitka Peřina. 

Ing.Libor Šembera, Ing. Jaroslav Fiala CSc., Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Vojtěch Seidl, 

  

proti:  nikdo 

zdržel se:  nikdo 

 
 

5. Sportovec roku 2011 

 

 Pí. Jitka Peřina informovala komisi TVs o přípravách  na akci „Vyhlášení sportovce roku 

2011“, která proběhne dne 8. 3. 2011. 

 proběhla schůzka u pana Ing. Bc. Škaryda za přítomnosti paní Renaty Hybnerové, 

která bude pomáhat s organizací akce 
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6. Různé 

Komise STv byla informována panem Milanem Demjanem (TJ KSNP Sedlec) o problematice 

fotbalu v Karlových Varech.  

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 5. 1. 2012  od 13:00 hod. v zasedací místnosti v 5. patře 

Magistrátu města Karlovy Vary. 

 

  

 

 

Dne:   
Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                        

                                                                               _______________ 
               

                        

 

 

 

                    _______________ 
                                                      Roman Maleček 

                                                                                                                     předseda komise 

 


